
Jakub Kwiatkowski Zgierz, dnia 27 marca 2025 r. 

Klub Radnych 

Koalicja Obywatelska 

w trybie 80. 24 ust. 6 u.s.o 
przekazuję do 

Pan Przemysław Staniszewski 
Prezydent Miasta Zgierza 

INTERPELACJA 

Szanowny Panie Prezydencie, 

W związku z wielokrotnymi zgłoszeniami mieszkańców dotyczącymi problemu przepełnienia 
autobusów na najpopularniejszych trasach, zwracam się z prośbą o podjęcie działań mających na celu 
zwiększenie liczby autobusów przegubowych kursujących w godzinach szczytu. Szczególnie istotne jest 
zapewnienie większej pojemności pojazdów na najbardziej obciążonych liniach, takich jak linia nr 6. 

W związku z powyższym zwracam się z pytaniem: 

Czy istnieje możliwość zwiększenia liczby autobusów przegubowych w godzinach szczytu na 
najbardziej obciążonych liniach? 

Z poważaniem, 

Jakub Kwiatkowski 


